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ROMÂNIA 
JUDEŢUL BRAŞOV 

CONSILIUL LOCAL ŞINCA 
Şinca Veche, Str. Principală nr. 314, jud.Braşov   

Tel: +(40)-268/245301, fax: +(40)-268/245-555, e-mail: primaria_sinca@yahoo.com 
Nr. 2515/29.03.2024 

PROCES – VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Local Şinca 

din data de 29.03.2024 
 

Ședința a fost convocata  prin Dispozitia Primarului nr. 83/22.03.2024. 
Consilierii au fost convocați telefonic și în scris iar numărul convocatorului este 

2290/22.03.2024. 
Anunțul privind organizarea ședinței, a ordinii de zi a ședinței ordinare, a fost publicat 

prin afișare la sediul Primăriei comunei Şinca conform procesului verbal de afișare nr. 
2287/22.03.2024. 

 
Sunt prezenți 13 consilieri locali din totalul de 13 in funcție, respectiv: Bălan Gabriela, 

Ciocan Andrei, Crăciun Adrian, Ghircoiaș Daniel-Nicolae, Gîrboveanu Sebastian-Raul, Goilă 
Daniel, Jancso Marcela Elena, Muntean Ioan-Claudiu, Muntean Radu Robert, Popa Adrian, 
Popione Iosif, Stăneasă Sergiu Iulian, Velea Gelu-Voicu. 

 
Au participat : 

Secretar general, delegat, inspector Cucu Sorin 
Dl. primar, Bârlez Victor 
Dl. contabil, Bera Ion Adrian 
Dl. Ing. Urdea Sorin 

 
Aprobarea procesului verbal al ședinței  anterioare din 19.03.2024. 
 

Se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare, din 19.03.2024. 
Se aprobă cu 13 voturi “pentru”. 
 

D-nul secretar general, delegat inspector Cucu Sorin comunică îndeplinirea condiţiilor de la 
alin. (8) al art. 136 din OUG 57/2019 Cod Administrativ, respectiv proiectul de hotărâre înscris pe 
ordinea de zi a şedinţei consiliului local este însoţit de: 

a) referatul de aprobare, ca instrument de prezentare şi motivare, semnat de iniţiator; 
b) rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
c) avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de specialitate ale consiliului local; 
d) alte documente prevăzute de legislaţia specială si proiectele de hotărâre pot fi dezbătute în 

ședință. 
În condițiile art. 139 și art. 228, trebuie să se abțină de la vot persoanele care se află în această 
situație. 
 
Se citește  Ordinea de zi a ședinței odinare, din data de 29.03.2024. 
 

1. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea programului de acțiuni comunitare pentru 
anul 2024; 

2. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2024, prezentat de către R.P.L. Ocolul Silvic “Pădurile Șincii” R.A.  
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3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea participării comunei Șinca în cadrul 
Programului vizând sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurare a apelor uzate, 
derulat de Administrația Fondului pentru Mediu (AFM), aprobarea proiectului “Realizare 
stație de epurare și rețea de canalizare menajeră în satele Ohaba, Vîlcea și tronsoanele 
principale aferente satului Șinca Veche”, aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
proiectului, cheltuielilor care nu sunt acoperite prin finanțarea acordată de AFM și a 
cheltuielilor neeligibile. 

4. Diverse 
 

Se supune la vot ordinea de zi. 
Se aprobă cu 13 voturi “pentru”. 

 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea programului de acțiuni comunitare pentru 
anul 2024; 

 
Se supune la vot punctul 1 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 13 voturi “pentru“. 
Se adoptă hotărârea nr. 21/29.03.2024. 
 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 
2024, prezentat de către R.P.L. Ocolul Silvic “Pădurile Șincii” R.A. 

 
Dl. Ing. Urdea Sorin prezintă bugetul de venituri și cheltuieli propus. 
Dl viceprmar, Goilă Daniel întreabă despre Anexa 2 – detalierea indicatorilor economico-
financiari prevăzuti la randul 41 – intreabă despre suma la chirii. 
Dl. Ing. Urdea Sorin explică ce înseamă diferența față de anul trecut. 
Dl. Ing. Urdea Sorin arată că în următoarea ședință va explica. 
Dl consilier, Muntean Radu Robert întreabă având în vedere procedura de mediu, cum va proceda 
să se respecte 30% din volum pana la obtinerea avizului. 
Dl. Ing. Urdea Sorin araă că se vor încadra în acest procent. 
Dl consilier, Muntean Radu Robert întreabă de unde apare diferența venituri totale Parau 
4.257.000 cu un profit de 100.000 lei. 
La Comuna Șinca venituri totale 3.507.000, iar profitul este 895.000. Întreabă care este explicația. 
Dl. Ing. Urdea Sorin arată că vând 3500 m.st. cu o diferență de 20 lei între comuna Părău și 
comuna Șinca. 
Referitor la buget, dl. Muntean Radu Robert întreabă dacă bugetul total pe unitate include și 
bugetele comunelor în cheltuielile de protocol, sunt pe tabel anuale sal se adaugă 1500 lei la 
comuna Șinca. 
Dl. Ing. Urdea Sorin arată că sunt incluse în tabel buget anuale. 
Dl. Consilier Ciocan Andrei întrabă daca pentru amenajamentul silvic mai este nevoie de obținerea 
Ordinului de ministru. 
Dl. Ing. Urdea Sorin arată că trebuie obținut. 
 
Se supune la vot punctul 2 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 13 voturi “pentru“. 
Se adoptă hotărârea nr. 22/29.03.2024. 
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Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 
3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea participării comunei Șinca în cadrul 

Programului vizând sisteme de alimentare cu apă, canalizare și epurare a apelor uzate, 
derulat de Administrația Fondului pentru Mediu (AFM), aprobarea proiectului “Realizare 
stație de epurare și rețea de canalizare menajeră în satele Ohaba, Vîlcea și tronsoanele 
principale aferente satului Șinca Veche”, aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
proiectului, cheltuielilor care nu sunt acoperite prin finanțarea acordată de AFM și a 
cheltuielilor neeligibile. 

 
Dl. contabil, Bera Ion Adrian prezintă indicatorii privind proiectul de hotărâre. 
 
Se supune la vot punctul 3 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 13 voturi “pentru. 
Se adoptă hotărârea nr. 23/29.03.2024. 
 

 
Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

4. Diverse 
 

Dl. Consilier Popa Adrian arată că la biserica din localitatea Șercăița nu se scoate gunoiul constant 
si dl. părinte întreabă dacă pe lunile de iarnă (3 luni) se poate să nu se încaseze plata gunoiului. 
dl. primar, Bârlez Victor arată că a luat legatăra cu S.C. Comprest si va discuta această problemă. 
dl. președinte de ședință întreabă dacă mai sunt probleme de discutat, se constată că nu și declară 
ședința închisă 
. 
 

   
 PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ    p. SECRETAR GENERAL 

          CRĂCIUN ADRIAN    INSPECTOR CUCU SORIN    


